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V6Zenf pane ministfe,

Pokud pod Vaiim vedenim dv6, pro dopravni problematiku zSsadni stStni organizace
po mnoha letech zjistily, Ze se st5tni Zeleznice n6kdy kiiii se stdtni silnici, a 2e se musi
pii riprav5ch feiit i nivelita, neni to jen velk,l krok pro ministra, jako piedeviim menii
skok pro iidide.

Ze se tato primitivni v6c neieiila v dobE piipravy miliardov6ho projektu pied mnoha lety,
Ze to nebylo neieseno ani n5sledn6, kdyi se po dalSich dvou pokusech situace zhoriila,
si mUZe n6jakf Skarohlid vykl5dat vielijak. Ten ale pokrok a inovace nezastavi.

A kdy: se dlovEk podivS na zaslanf harmonogram teto trivielnosti - dva mdsice na
sbirdni podkladE a domlouvdni (to m6lo probihat v letech 20L3, 20L4,2015) a tii stupn6
projektov6 dokumentace (lll). Za dva roky, moZn6 (anebo taky ne), dojde ke dtvrt6mu
pokusu uv6st piejezd do n5leiit6ho stavu, ilov6k se t65i, ai se tito pracovnici vrhnou na
budov5ni silnlc, d6lnic a koridor& v ta v dalsich letech a v6t5im rozm6ru. To by se
vrl'stavby s trochou Stdsti mohli doZit ui i naii vnuci?

Ale u toho piejezdu by se moin6 mohl stihnout pied volbami v roce 2021 slavnostnd
pfejezd otevfit, stfihnout pdsku a vysvdtlit, jak6 slozitosti je potieba pii takov6to opravd
piekon5vat.
DalSi dva roky budou iididi sk5kat.
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d6kuji V6m za odpov6d've v6ci ieleznidniho piejezdu v Markvaftic[ch ze dne 19. dervence
2018.



V6ienyi'pane m in istfe !

Mimo v1i5e uveden6 musim Zalostn6 konstatovat, Ze v roce st6ho v'l'rodi existence st6tu
a existence stiitni vlajky st6le nev6iicn6 hledime spolu s tisici zahranidnimi iidiii na
stovky ,,zohavenlich" desklich vlajek pod6l ddlnic? Nemdly podle z5kona zmizet pfed
rokem? Co V6mi veden'l resort udElal, aby prosadil funkdni a pr5vnl stSt?

Pokud mate pro tuto vizitku tot6lni nefunkdnosti stdtu pFipraven'i podobn'i harmonogram
jako u piejezdu v Marvarticich, jak pod6l d5lnic tyto zbytkov6 c5ry naieho stStniho
symbolu odstrariovat, di l6pe iedeno neodstrafiovat, asi se toho nedodkilme
ani do 28. iijna 2018?

V52en1i pane ministfe,

piimlouval bych se za urychleni ieieni obou v,l'5e uveden'/ch probl6mi.
Jak chceme d5le piedstirat, Ze budeme stav6t moderni silnice, dSlnice a Zeleznidni
koridory, kdyi nejsme schopni zvliidat jednoduche probl6my.
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